

# 八天墨西哥漫遊古今

## 8 Days Discover Mexico

2021-22 出發日期 Departure Date	團號 Code	出發地 Depart From	連機票 Land + Air 雙人房 Twin	+燃油費+稅金 +FUEL +TAX	= 總額 = TOTAL	單人房附加費 Single Supp.	小費 Tips
11月 (Nov) 04, 18	LME8	LAX	3199	約 +150 Approx	3349	699	120
12月 (Dec) 23							
1月 (Jan) 08, 22		NYC	3399	約 +150 Approx	3549		
2月 (Feb) 05, 19							
3月 (Mar) 05, 19							

• 上列費用均以美元每位計算，按兩人一房計，「稅金及燃油附加費」正確數目須於出票日方能作準。小童 2 至 10 歲不佔床與大人同價。三位成人同行，以兩張床一房為計，不提供加床服務。其他出發城市歡迎聯絡查詢。• 我們保留最後更改行程及價格的權利 • Child fare applies to children from 2 to 11 years old, no extra bed. The above tour fares are based on US Dollar, two (2) adults sharing one (1) room; "Tax and Fuel Surcharge" is only an estimate and will confirm upon ticket issuance. A triple occupancy room will have 2 beds only. No extra bed to provide. Other departure cities please contact us for more information. • We reserve the right to change itinerary and prices without prior notice.

### Included in the tour 團費已包含:

- |  | USD      |
|--|----------|
| • 3 meals per day except arrival & departure day |          |
| • National Museum of Anthropology                | \$ 35.00 |
| • Museum of Tequila and Mezcal                   | \$ 20.00 |
| • Teotihuacan Archaeological Sites Tour          | \$ 40.00 |
| • Jardines de Mexico Botanical Garden            | \$ 15.00 |
| • Aca-Rey Bay Cruise Experience                  | \$ 35.00 |
| • Xochimilco Trajineras Boat Ride                | \$ 35.00 |
| • 包括每日三餐除到達當日及回程當日例外                             |          |
| • 國立人類學博物館                                       | \$ 35.00 |
| • 龍舌蘭酒博物館  | \$ 20.00 |
| • 特奧蒂瓦坎考古遺跡址                                     | \$ 40.00 |
| • 墨西哥植物公園  | \$ 15.00 |
| • Aca-Rey 雙體船觀光                                  | \$ 35.00 |
| • 索奇米爾科平底船觀光                                     | \$ 35.00 |

### 1 原居地 → 墨西哥城 Home City → Mexico City

是日乘搭客機飛往墨西哥首都墨西哥城，抵達後前往酒店享用晚餐及休息。(晚餐)  
住宿: Hotel Galeria Plaza Reforma 或同級  
Upon arrival in Mexico City, capital of Mexico, transfer directly to the hotel for dinner and overnight. (D)



### 2 墨西哥城 Mexico City

今天你會享受一整天墨西哥城的市內觀光。行程包括參觀憲法廣場上宏偉的墨西哥城

都主教座堂；墨西哥總統辦公室的所在地-國家宮及建築精美的藝術宮。其後我們會參觀在加里波第廣場上的龍舌蘭酒博物館。這裏你可以看見製造龍舌蘭及梅斯卡爾兩種酒的複雜過程。我們會驅車經過一條由奧地利皇帝在 19 世紀所建成的改革大道然後到達查普特佩克公園。坐落在公園裏我們會入內參觀有無數珍藏文物的國立人類學博物館。餐後返回酒店休息。

(早/午/晚餐)

住宿: Hotel Galeria Plaza Reforma 或同級

Today you will enjoy a full day Mexico City sightseeing tour. The tour will take you to visit the historic center include the Main Square (Zocalo), Latin America oldest and largest Metropolitan Cathedral and National Palace which is Mexico president office located. Beautiful Bellas Artes Opera House which is the best in Latin America. We will then visit the Museum of Tequila and Mezcal on Garibaldi Plaza. In the museum you can understand of the complex process of making these 2 popular strong agave drinks. The tour ends with 2 shots tasting on a rooftop bar. After then, we will drive thought the Reforma Avenue - a 19 century boulevard built by Austria Emperor Maximilian I and enter the Chapultepec Park, one of the largest city park and consider to be the "lungs" of Mexico City. Located in the park is The National Museum of Anthropology which house a priceless collection of artifacts, some of them are over 35,000 years old.

(B/L/D)



### 3 墨西哥城 特奧蒂瓦坎 墨西哥城 Mexico City Teotihuacan Mexico City

早餐後我們會乘車到達世界聞名的考古遺跡址-特奧蒂瓦坎。穿過死亡之路我們會到達有 2000 歷史全球第三大的太陽金字塔及面積僅次於太陽金字塔的月亮金字塔。Temple of Quetzalcoatl 是特奧蒂瓦坎第三大金

字塔，其特別之處是在樓梯兩旁的蛇頭雕刻。乘車回墨西哥城途中會繼續參觀阿科爾曼修道院及瓜達露佩聖母聖殿。

(早/午/晚餐)

住宿: Hotel Galeria Plaza Reforma 或同級

After breakfast, we will take a bus to the world famous archaeological site of Teotihuacan (City of Gods). We will walk along the Avenue of Dead towards the 2,000 years old Pyramid of the Sun, the third largest pyramid in the world and the Pyramid of Moon, second largest in Teotihuacan. Visit the Temple of Quetzalcoatl with its unique sculpture of feathered serpents and the Fortresses. Then on the way back to the city, we will stop by the Monastery of Acolman and then to one of the world's most visited holy sites - Basilica of Guadalupe to explore both old and new basilicas. (B/L/D)



#### 4 墨西哥城 庫埃納瓦卡 塔克斯科 Mexico City Cuernavaca Taxco

今天我們會乘坐旅遊巴士去到塔克斯科，途中我們會停留在庫埃納瓦卡，一個叫做“永恆的春天”的城市。我們會參觀一座城堡式建築的庫埃納瓦卡大教堂，這教堂被譽為美洲最古老的教堂之一。其後步行至坐落於舊城區中的科爾特斯宮博物館。這座博物館展現出不同時代的墨西哥歷史。稍後到達塔克斯科，被稱為世界的“白銀之都”。在這裏我們會參觀一座新西班牙式建築的雙子塔教堂-聖普里斯卡。然後我們會在鋪滿的鵝卵石街道步行至銀器市場，在這裏你們將有機會購買你們所喜歡的銀器產品。(早/午/晚餐)

住宿: Hotel Monte Taxco 或同級

Today we will leave Mexico City to Taxco. En route we will visit the city of Cuernavaca, "The city of Eternal Spring" due to its warm climate almost all year round. Here you will visit its main landmarks such as Cuernavaca Cathedral which was built in grand, fortress-like style and considered to be one of the oldest church in America. Then we will walk to Palace of Cortes museum located in the central part of the Old Town area to understand the various stages of Mexican history. After then, continue to Taxco, the world capital of silver. Upon arrival you will see the Church of Santa Prisca, a New Spain architecture with 2 twin towers. We will then walk through the beautiful, cobbled stone street to

explore the Silver Bazaar (market) in which you will have time for silver merchandise hunting.

(B/L/D)



#### 5 塔克斯科 阿卡普爾科 Taxco Acapulco

早上我們會驅車前往美麗的海港城市阿卡普爾科。途中我們會參觀墨西哥植物公園，這裡可以看見各式各樣的奇花異卉。拍照留念，與百花爭艷的最佳地點。其後我們會開車駛入連綿的西馬德雷山脈欣賞其壯麗景色。(早/午/晚餐)

住宿: Hotel Emporio 或同級

Breakfast in the hotel. This morning we will proceed to the beautiful port of Acapulco. On the way we will visit the Jardins de Mexico Botanical Garden for pictures taking. Then we will enter the Sierra Madre Occidental mountain range to see the breath taking sceneries. Later arrive Acapulco for hotel check-in. (B/L/D)

#### 6 阿卡普爾科 Acapulco

在阿卡普爾科的時間充裕，因此今天我們會輕輕鬆鬆的漫遊總長 7.5 英里的海旁大道 Costera Miguel Aleman Avenue 欣賞景色怡人的海灣及水色清澈的沙灘。稍後會到達 La Quebrada 觀看驚險刺激的懸崖跳水。這些亡命的跳水者從 40 米高的懸崖一躍而下至水中，簡直向死神挑戰。行程完畢後今天下午自由時間。(早/午/晚餐)

住宿: Hotel Emporio 或同級

Today we will have a half day tour in Acapulco. We will cruise along the spectacular Costera Miguel Aleman Avenue which extends for 7.5 miles crossing the coastline of the Bay of Acapulco that full with restaurants, bars and beautiful beaches. Then we will arrive La Quebrada to enjoy city iconic show of the dead defying "High Cliff Drivers" - If you do not see them, you did not come to Acapulco. Afternoon free for leisure for you to explore the city on own or relax at hotel. (B/L/D)

#### 7 阿卡普爾科 Acapulco

今天繼續在阿卡普爾科觀光。上午你們將會到達 La Isla 購物中心選購你們所喜愛的

紀念品。午餐後我們會到達碼頭乘坐雙體船觀光。行程遊遍整過阿卡普爾科海灣，我們會看到很多出名的住宅區，地標及明星的住宅。船上附設酒吧及現場演奏。

(早/午/晚餐)

住宿: Hotel Emporio 或同級

This morning we will give you time to shopping at La Isla Shopping mall. Afternoon, transfer to the pier to aboard catamaran Aca Rey for boat cruise. There will be a tour of entire Acapulco Bay passing through some famous residential areas and take photos of the celebrity homes and landmarks. You will enjoy live music to dance and open bar. (B/L/D)



#### 8 阿卡普爾科 墨西哥城 原居地 Acapulco Mexico City Home City

早餐後將會離開阿卡普爾科回程到墨西哥城。途中我們將會停留在索奇米爾科這個聯合國教科文組織世界遺產的城市。在這裏我們將乘坐平底船到世界難得一見的水上花園，看看古代阿茲特克人(Aztecs) 如何聰明地在水上種植農作物。在水道中你將會看到很多水上樂隊演奏及小販販賣食物。其後乘車到達墨西哥城機場啟程回家。

(早/午餐)

Today, we are leaving Acapulco and heading back to Mexico City. In route, we will stop at Unesco World Heritage site - Xochimilco City to take a Trajineras (Gondolas) boat ride. The boats will sail gracefully along the canals full of floating mariachis and food vendors. The unique floating Gardens are popular amongst tourists and it will be once-in-a-life time kind of experience. Later continue transfer to Mexico City airport for departure flight. (B/L)

### 特約旅行社

For general information, terms & conditions & liabilities, please refer to Charming Europe color brochure. 有關報名詳情及旅遊細則，請參閱「翠明假期」南美洲旅行團章程。

D.O.I.: October 18, 2021